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Finansudvalget har den 19. august 2015 stillet mig følgende spørgsmål, som jeg 

hermed skal besvare. 

Spørgsmål nr. 22: 

Vil ministeren skønne over indtægtstabet fra færre bøder mv. ved at tilbagerul-

le den forøgelse af fotovogne, som den tidligere regering foretog i sin trafiksik-

kerhedspakke, og erstatte fotovognene med stærekasser? 

Svar: 

Jeg kan oplyse, at jeg sammen med justitsministeren har besluttet at nedsætte 

et udvalg, som inden årets udgang skal komme med anbefalinger til, hvordan 

man konkret kan øge brugen af stærekasser i hastighedskontrollen på en måde, 

så man fortsat får gavn af politiets eksisterende udstyr.  

Der vil på baggrund af udvalgets anbefalinger blive taget stilling til den fremti-

dige tilrettelæggelse af politiets fartkontrol. Det er derfor ikke muligt på nuvæ-

rende tidspunkt at vurdere eventuelle økonomiske konsekvenser af udmønt-

ningen af anbefalingerne. 

 

Med venlig hilsen 

Hans Chr. Schmidt 
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